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Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia:

1º.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior: 21.diciembre.2015

S’aprova per unanimitat dels membres assistents.

2º.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta comenta en primer  lloc  alguns dels assumptes que s’han
anat contestant pels distints departaments de l’Ajuntament:

Amb relació al bar en el carrer Moncada/Guitarrista Fortea, a nom d’Ana María
Barinaga Josendi que no se’ls va concedir permís per a taules i cadires en la via pública, la
Secció  de  Mobilitat  Urbana  ha  informat  que:  “consultats  els  arxius  de  la  Unitat
Administrativa de Mobilitat urbana, en dates 16 i 19 de maig de 2014 i 26 de gener de
2015, la titular va sol·licitar l’autorització per a l’OVP mitjançant la instal·lació d’una tarima
en la calçada del carrer Guitarrista Fortea, 7; consultada la base de dades del Negociat
d’activitats, la sol·licitant no disposava de llicència d’activitat, per la qual cosa, en data 9 de
juliol  de 2015, el Regidor delegat de Drets i  Serveis,  va dictar decret de denegació de
l’ocupació de la via pública amb taules i cadires en el carrer abnas mencionat, procedint-se
a arxivar l’expedient. Este expedient va ser notificat al titular en data 16 de juliol de 2015.
La  titular  disposa  de  llicència  d’activitat  de  data  13  de  gener  de  2016,  per  canvi  de
titularitat. En data 8 de març de 2016, Ana María Barinaga Josendi, ha sol·licitat novament
l’ocupació de la via pública.”

Amb relació a la sol·licitud del control de barres en les voreres enfront dels bars
durant la setmana de festes de la Magdalena, la Direcció de Policia Local ens informa que
“per a instal·lar barres en la via pública durant les festes hi ha un procediment establit,  el
qual  consta  de  sol·licitud  mitjançant  tràmit  reglat  on  figuren  dades  de  la  instal·lació
(vinculada a activitat) i pagament de taxes. La Policia i els Serveis Tècnics Municipals han
controlat  aquesta  modalitat  d’ocupació  de la  via  pública  abans i  durant  la  setmana de
festes. De la mateixa manera s’ha actuat respecte a les queixes i reclamacions rebudes a
través de la Sala del 092.”

En segon lloc, la senyora presidenta comenta que durant les passades festes de
la Magdalena s’ha regulat l’ocupació de la via pública segons l’Ordenança. Hi ha hagut un
Pla de Seguretat en tota la Ciutat; que la Nit Màgica s’ha realitzat seguint les directrius
pirotècniques; s’han realitzat controls de soroll utilitzant limitadors de so; s’ha accentuat el
servei de neteja; s’han realitzat més de 250 actes. La senyora presidenta comenta que la
Carpa Alemanya, situada en l’antic recinte del Mercat del Dilluns, és la que més problemes
ha causat pel soroll, el primer cap de setmana. I que els desperfectes en parcs i jardins
costaran prou diners. En definitiva, afig la senyora presidenta, hi ha coses que hauran de
millorar-se per a l’any que ve.

3º.- Precs i preguntes

Intervé  Victòria García López.   La senyora López  comenta, en primer lloc,  el
malestar general dels veïns de la zona de l’antic recinte del Mercat del Dilluns, pel soroll
insuportable de la Carpa Alemanya allí ubicada. Ha sigut un soroll intens, afig la senyora
López, durant tots els dies des de les 14:00 h fins a les 2:00 h, allò pareixia més bé una
discoteca.
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En segon lloc la senyora López indica que s’hauria de reforçar la senyalització,
tant vertical com horitzontal del pas de vianants que hi ha en l’Av. Germans Bou, enfront
del passatge del carrer Cronista Revest.

Intervé  Vicente Blázquez González. El senyor Blázquez indica  en primer lloc i
amb relació a les festes de la Magdalena, que al seu entendre la ubicació del Casal del Vi
no és molt apropiada en ser un lloc de dimensions reduïdes; i que la neteja, encara que és
possible que s’haja accentuat, en este punt concretament el primer cap de setmana va ser
un “caos”.

En segon lloc comenta que, hauria de replantar-se la gespa en la plaça Herrero
Tejedor i portar el manteniment del reg.

En el local situat en el carrer Moncofa,s/n hi ha un embós en els desaigües dels
banys, per si pogueren passar a reparar-ho.

Recorda que queda pendent: la neteja del corredor lateral del local situat en el
carrer Moncofa, s/n.  Els Servicis Tècnics, comenta la senyora presidenta, han comunicat
hui mateix que ja s'han realitzat estos treballs de neteja; i la poda i replantat d’arbres en el
Poliesportiu Rafalafena (hi ha dos que són morts), al mateix temps es podria celebrar un
dia de l’arbre. 

Intervé  Vicente Ernesto Ros Brandon. El senyor Ros  pregunta pels ingressos
que puguen aportar la celebració de les Festes, quant a l’ocupació de la via pública.

Intervé Rafel Pérez Sorli. El senyor Pérez comenta, en primer lloc, amb relació al
mal  estar  ocasionat  pels  sorolls  en  les  passades  festes,  que  s’hauria  d’informar
prèviament, de totes aquelles mesures que es vaja a posar en marxa durant les mateixes,
ja siguen de neteja, seguretat, proves de so, etc. La senyora presidenta contesta respecte
d’això que ja es va informar en la passada Junta de Districte, prèvia a les festes de la
Magdalena.

Indica, el senyor Pérez, que encara no s’han retirat alguns cartells informatius del
“Corre Focs”, en algunes ubicacions com és la plaça Cardona Vives. Haurien de retirar-los,
afig, a fi de poder reutilitzar-los.

El senyor Pérez, proposa que per a la setmana de la Magdalena, es faça una
programació de festes per Districtes. 

Finalment,  el senyor Pérez, informa els membres assistents de la Proposta de
Modificació  d’Unitats  Escolars per  al  pròxim curs 2016/2017 de la  Direcció  General  de
Política Educativa, per la qual es pretén suprimir una Unitat de Primària en el CP Blasco
Ibáñez. L’eliminació d’una línia a aquesta escola suposa la supressió de tres mestres, la
qual cosa farà que aquests alumnes queden en desigualtat enfront d’altres xiquets de la
ciutat,  en  quant  a menor atenció tutorial,  menor suport dins de l’aula,  carències en les
adaptacions curriculars que es veuran reflectides quan continuen els seus estudis d’ESO.
La senyora  presidenta  proposa recolzar  la  proposta plantejada  per  l’AMPA CP Blasco
Ibáñez davant del Consell Escolar Municipal de Castelló, de no suprimir cap línia escolar i
per tant no prescindir dels tres mestres.  Esta proposada és acceptada per unanimitat de
tots els membres assistents a este Consell de Districte.



Intervé Julio Tena Fortanet. El senyor Tena comenta que en el carrer Benicarló,
que no té més de 150 m. hi ha ubicades 9 “colles” i  un taulat.  El  senyor Tena que fa
constar que no està en contra de les “colles”, pregunta si es podria regular el nombre de
“colles”  que puguen  ubicar-se en trams tan curts  de carrer,  ja  que açò comporta  una
massificació de gent que acudix a les mateixes a divertir-se podent provocar un perill a
l’hora d’una evacuació urgent, etc.

Intervé  Esteban  Adell  Boix.  El  senyor  Adell  comenta  que  l’orientació  dels
altaveus no s’ha realitzat correctament. Així i tot, enguany s’ha notat una millora pel fet de
que la fira alternativa haja canviat d’ubicació, amb relació a la neteja, seguretat, sorolls, etc.
del Bulevard Vicente Blasco Ibáñez.

Intervé Ignacia Lorite Martínez. La senyora Lorite indica en primer lloc que en el
Bulevard  Vicente  Blasco  Ibáñez cantó  carrer  Pintor  Carbó  l’empresa Movistar  alça  els
taulells de la vorera per a instal·lar un pal (presumptament de telefonia) i que després de
les festes es queda sense arreglar durant prou de temps o no s’arregla, ara hi ha un con
damunt d’una fusta. (s’adjunta foto).

D’altra banda la senyora Lorite indica una sèrie de deficiències greus en el col·legi
Blasco Ibáñez que ja es van informar en el Consell Escolar el 21/01/16 i ara comunicades
per la direcció del col·legi al Regidor d’Educació Enric Porcar, el qual els ha contestat que
suposarà  un  gasto  elevat  portar  a  terme estos arreglaments.  La  senyora  presidenta
comenta respecte d’això  que es plantegen les deficiències  ací  en  este Consell  perquè
puguen ser valorades i realitzar aquelles que puguen emportar-se a través de la partida de
Manteniment de Col·legis i la resta seran a càrrec de la Conselleria de Cultura:

-La tanca del pati és massa baixa. Açò afavorix que a la nit boten la tanca jóvens
per a fer botelló i/o vandalisme. El resultat és un pati (zona d’infantil)  ple de residus  que
obliga a la neteja abans que entren els xiquets al col·legi.

-Reparació urgent dels banys del pati de primària.
-Solucionar problemes en els banys d’infantil.
-El descampat que està al costat del col·legi, quan té mala herba és un niu de

rates que entren al col·legi.  Quan l’Ajuntament lleva la mala herba, és terra roja el que
entra al  col·legi  quan fa vent.  Una solució  podria ser  l’asfaltat.  La directora del  centre
comenta  que  en  els  plànols este descampat  figura  com a  carrer  que  no  s’ha  acabat
d’urbanitzar.

Intervé  Pilar  Cañada Sánchez.  La senyora  Cañada comenta en primer lloc la
necessitat de revisar la canalització de l’aigua de la pluja que s’estanca enfront de la porta
del CP Mestre Canós, en el carrer Moncofa.

D’altra banda sol·licita que s’arregle la paret del menjador que s’han després uns
quants taulellets.

I  no  havent-hi  més assumptes  que  tractar  s’alça  la  sessió,  sent  les  vint-i-dos
hores, estenent-se d’ella la present acta firmada per la Presidenta i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge)
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